
Generalforsamling søndag den 30 marts i Sletterhage Fyrs Venner. 
1: Til dirigent blev valgt Jan Schmidt. 
2: Til referent blev valgt Jens Jakob Holst. 
3: Bestyrelsens beretning ved formand Hans Christian Minke: 
   
Beretningen blev vedtaget. 
 
4: Regnskab ved kasser: 
Sven Weel var konstitueret kasserer, efter Jens Kristensens udtræden, og fortalte om regnskabet. 
2024:  
indtægter ialt:  327.187,43 kr. 
omkostninger: 300.568,40 kr. 
Årets resultat:    26.619,03 kr. 
Aktiver:            306.167,94 kr. 
Passiver:          279.000 kr. 
 
Budget 2025:  325.000 kr. 
 omkostninger:313.000 kr. 
20.000 investeret i garant kapital i Rønde Sparekasse. 
Så får vi 2% i rente og sparer på gebyrerne. 
Spørgsmål til løbende drift 2023 - 24. 
Af regnskabstekniske årsager er køb i Brugsen konteret der(inden vi fik konto i Brugsen). 
Regning til advokat er også indregnet der. 
Spørgsmål til rengøring af toiletter. 
Fyret står for rengøring og entrerer med Jeanette Kiil. 
Vi får 53.000 til kommunen til detteformål. 
Regnskab godkendt. 
 
5: Uændret kontingent. 
100 kr. for enkeltmedlemsskab og 200 for familiemedlemsskab. 
 
6: Ingen indkomne forslag. 
 
7: Genvalg til bestyrelsen.  
På valg var Hans Christian Minke, Jørn Bach og Marianne Bry. 
¨ 
8: Valg af Suppleant:  
Anne-Marie Bang blev genvalgt.  
Nyvalgt suppleant blev Jane Thomsen, da Marianne Bry blev valgt til bestyrelsen. 
9: Karsten Kattrup blev genvalgt til revisor og Henning Ibsen blev nyvalgt til revisorsuppleant. 
 
10: Evt.: 
Lotte informerede om introkursus 12/4 for nye fyrvagter efter lukketid i fyret.  
Lotte og Anne-Marie arrangerer. 
Spørgsmål hvis en fyrvagt ikke dukker op, når forrige fyrvagt er færdig, 
Det er ikke sket endnu, men i yderste konsekvens, kan det blive nødvendigt at holde lukket. 
Efter generalforsamlingen var der smørrebrød lavet under ledelse af Marianne Carstensen og 
hendes hjælpere. 
Tak Marianne og hjælpere for igen at kreere noget dejligt smørrebrød. 

Tak til medlemmerne for en god generalforsamling. 


